
۲۷ شــهریور ۱۳۹۹
۲۸ محــرم ۱۴۴۲
شـــــماره ۳۲۰۴

۰۸

روزنــــامــــه
ـــید شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

۵شنبه

ی
شـ

ورز

۰۹

روزنــــامــــه
ـــید شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

ی
شـ

ورز
۵شنبه
۲۷ شــهریور ۱۳۹۹
۲۸ محــرم ۱۴۴۲
شـــــماره ۳۲۰۴

مسئول صفحه
ساعت:

آقای معصومیان
ساعت:

آقای آرش نیا
ساعت:

مسئول صفحه
ساعت:

آقای معصومیان
ساعت:

آقای آرش نیا
ساعت:

 

منصوریان
سرمربی اسبق استقلال با 
پرشورهای تبریزی به توافق 
رسید. علی دایی، جواد نکونام 
و علی کریمی از گزینه های 
تراکتور بودند که درنهایت 
علیرضا منصوریان توانست 
با مدیران این تیم به توافق 
برسد تا برای فصل بعد 
هدایت تبریزی ها را برعهده 
بگیرد.

علیپور
مهاجم گل زن پرسپولیس 
هنوز موفق به دریافت ویزای 
پرتغال نشده است و احتمالا 
تا دوشنبه هفته آینده بتواند 
مشکلات روادیدش را حل 
کند و به باشگاه جدیدش 
بپیوندد. رئیس باشگاه 
ماریتیمو روز گذشته مدعی 
شد علیپور از ۲ ماه پیش با ان 
تیم قرارداد امضا کرده است.

خدیرا
باشگاه یوونتوس در تلاش 
است تا با کسب رضایت 
هافبک آلمانی قرارداد 
این بازیکن را فسخ کند. 
پیرلو، سرمربی یوونتوس، 
در برنامه های آینده اش 
جایی برای خدیرا ندارد؛ 
به همین خاطر مسئولان 
باشگاه تورینی در تلاش 
هستند تا قرارداد این بازیکن 
را فسخ کنند.

دله آلی
هافبک انگلیسی تیم فوتبال 
تاتنهام ممکن است در این 
تابستان به پرافتخارترین 
باشگاه اروپا ملحق شود. 
دله آلی بیست وچهارساله که از 
سال ۲۰۱۵ در عضویت باشگاه 
تاتنهام است، تاکنون در ۲۲۳ 
بازی برای این تیم به میدان 
رفته و ۶۲ گل به ثمر رسانده 
است.

کاوه رضایی
سایت کنفدراسیون فوتبال 
آسیا یک نظرسنجی به راه 
انداخته است تا بهترین 
لژیونر هفته گذشته قاره کهن 
را انتخاب کند. کاوه رضایی، 
مهاجم ایرانی شارلوا، یکی 
از نامزدهای این نظرسنجی 
AFC انتخاب شد. رضایی از 
ابتدای ژوپیرلیگ ۳ گل برای 
تیمش به ثمر رسانده است.

رضاييان
مدافع ایرانی در میان بهترین 
بازیکنان هفته سوم لیگ 
قهرمانان آسیا قرار گرفت. 
رامین رضاييان، مدافع 
ملی پوش کشورمان، با 
درخشش برای الدحیل مقابل 
شارجه و کسب عنوان بهترین 
بازیکن زمین با کسب ۸ امتیاز 
در رده بندی بهترین  های 
هفته آسیا، در رده چهارم قرار 
گرفت.

رشید مظاهری
جلسه رسیدگی به شکایت 
باشگاه تراکتور تبریز علیه 
رشید مظاهری ظهر دیروز در 
فدراسیون فوتبال بر گزار شد. 
مسئولان تیم تراکتور، انتقال 
این دروازه بان به استقلال 
را غیرقانونی می دانند و 
به  همین دلیل از او شکایت 
کرده اند.

شایان مصلح
مدافع تیم فوتبال سپاهان 
بعد از منفی اعلام  شدن تست 
کرونایش، صبح دیروز راهی 
قطر شد تا پس از ۲۴ساعت 
قرنطینه به اردوی سپاهان 
اضافه شود. شایان مصلح ظهر 
دیروز خودش را به مسئولان 
AFC در قطر معرفی کرد تا 
تمهیدات لازم برای قرنطینه 
انفرادی او را برنامه ریزی کنند.
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چراغ سبز کومان 
به سوارز

مهاجم اروگوئه ای تیم فوتبال بارسلونا که به نظر 
می رسید قصد جدایی از این تیم را دارد، ممکن است 
تغییر موضع دهد و در نیوکمپ بماند. به گزارش 
نشریه اسپورت کاتالونیا، رونالد کومان، سرمربی تیم 
فوتبال بارسلونا، به مهاجم اروگوئه ای این تیم، لوئیس 
سوارز، گفته است  در صورتی که بماند از او استفاده 
خواهد کرد. انتشار این خبر توسط اسپوت در حالی 
است که همین نشریه نزدیک به یک ماه پیش مدعی 
شده بود کومان در یک تماس کوتاه نود ثانیه ای به 
اطلاع سوارز رسانده که جزو بازیکنان مازاد تیم است 
و باید برای خودش تیم جدیدی پیدا کند. به نظر 
می رسید که سوارز در آستانه سفر به ایتالیاست تا در 

آزمونی که برای اخذ گذرنامه ایتالیایی (پیش شرط 
پیوستنش به یوونتوس) لازم است، شرکت کند؛ 
اما هنوز این اتفاق هم رخ نداده است. از طرف دیگر 
کومان در اولین بازی دوستان اردوی پیش فصل 
تیمش از سوارز استفاده نکرد، اما او به صورت عادی در 
کنار سایر هم تیمی هایش تمرین می کند. طبق ادعای 
سایت «اواسیون دیجیتال» به نظر می رسد که کومان 
با دادن وعده ای جدید به سوارز او را برای ماندن در 
بارسلونا تا پایان قراردادی که یک سال دیگر از آن باقی 
مانده، وسوسه کرده است. این سایت مدعی شده که 
کومان به سوارز گفته است اگر انتقالش به تیمی دیگر 
نافرجام بماند، از او در برنامه هایش استفاده خواهد 

کرد. همین موضوع هم سبب شده که سوارز در 
تمریناتش با تمام وجود تلاش کند تا کومان را متقاعد 
کند که از او به عنوان یکی از مهره های ترکیب اصلی 
استفاده کند. در  همین حال رادیو کاتالونیا مدعی شده 
است  سوارز به یوونتوس ملحق نخواهد شد، اما او 
به سایر گزینه هایش فکر می کند؛ چرا که او نمی تواند 
گذرنامه ایتالیایی خود را پیش از ششم اکتبر اخذ کند 
و به همین دلیل یوونتوس نخواهد توانست نام او را 
در فهرست بازیکنانش برای شرکت در لیگ قهرمانان 
اروپا رد کند. این رسانه در ادامه نوشته است که با 
توجه به این وضعیت، یوونتوس هم به سراغ گزینه 
دومش یعنی ادین ژکو، مهاجم نوک بوسنیایی تیم 

فوتبال رم، خواهد رفت؛ هر چند طبق ادعای نشریه 
رپوبلیکا بانوی پیر باید تا ۲۹سپتامبر یعنی ۲ روز 
پس از بازی اش مقابل رم در سری A صبر کند تا این 
بازیکن را به خدمت بگیرد. سومین گل زن برتر تاریخ 
باشگاه بارسلونا در روزهای اخیر حضور کامل و فعالی 
در تمرینات داشته و اگرچه رونالد کومان در دیدار 
دوستانی مقابل ناستیچ از لوييس سوارز استفاده 
نکرد، اما به نظر می رسد به او اطلاع داده در صورت 
ماندن در نیوکمپ به او نیز شانس بازی خواهد داد. 
سوارز مانند همیشه در تمرینات سخت کار می کند و 
این کافی بوده تا کومان را متقاعد کند که او می  تواند 

یکی از بازیکنان مفید تیم باشد.

بازگشت ستاره به خانه!
پایان کابوس رئالی ها با رفتن ستاره ولزی

ستاره ولزی رئال به روزهای آخر حضورش 
در مادرید نزدیک شده است. گرت بیل که 
تا سال۲۰۱۸ روند بسیار خوبی در رئال 
داشت و مهاجمی کاملا تعیین کننده بود، 
در ۲سال اخیر به شدت دچار افت شد و با 
بازگشت زیدان در ماه مارس۲۰۱۹، دیگر 
او  نتوانست به روزهای اوجش بازگردد .
در ۱۲بازی انتهای فصل رئال، فقط ۱۰۰دقیقه به 
میدان رفت و به خوبی می دانست که فصل پیش رو 
جایی در ایده های مرد فرانسوی نخواهد داشت. 
بیل که حاضر بود ۲سال دیگر هم در رئال بماند و 
فقط تمرین کند تا ۱۷میلیون یورو دستمزد بگیرد، 
با توصیه اطرافیانش، تغییر عقیده داد و اکنون در 

یک قدمی بازگشت به تاتنهام قرار دارد.
روز گذشته، مارکا در گزارشی نوشت: روزهای پایانی 
فصل، تصاویری عجیب از استراحت گرت بیل روی 
سکوها منتشر شد و زین الدین  زیدان حتی یک دقیقه 
هم به این بازیکن گران قیمت بازی نمی داد. دستمزد 
سنگین این بازیکن باعث شده است که کمترتیمی 
برای خرید او ابراز علاقه کند، اما نشریه مارکا امروز در 
گزارشی، خبر از احتمال بازگشت این بازیکن جنجالی 
به تیم سابقش تاتنهام داد. جاناتان بارنت، مدیربرنامه 
گرت بیل، در مصاحبه ای کوتاه دراین رابطه گفت: بله، 
ما مذاکراتی با باشگاه تاتنهام داشته ایم؛ گرت بیل 
هنوز عاشق تاتنهام است و این تیمی است که او علاقه 

دارد فصل بعد برایش بازی کند.

البته مشکل اصلی نحوه نهایی شدن قرارداد است. 
اگر تاتنهام به صورت قرضی خواهان جذب گرت 
بیل باشد، ممکن است بخشی از دستمزد هنگفت 
شش صدهزارپوندی او توسط رئال مادرید پرداخت 
شود؛ اما اگر قرار به توافق دائمی باشد، کهکشانی ها 
با ۱۸میلیون پوند نیز حاضر به فروش گرت بیل به 
اسپرز خواهند شد. به هرحال بی تردید رئال مادرید 
نیز چاره ای جز انعطاف برای فروش این بازیکن 
ندارد؛ زیرا از لجبازی های منحصربه فرد گرت بیل 
آگاه بوده و نمی خواهد دوباره فصل بعد رفتار خاص 
این بازیکن روی سکوها سوژه تصاویر جنجالی 

عکاسان شود.
  ،مورینیو: گرت بیل را زمانی که در رئال مادرید بودم

می خواستم
ژوزه مورینیو، سرمربی تاتنهام، که در کنفرانس 
لوکوموتیو  و  تیمش  پیش ازدیدار  مطبوعاتی 
بلغارستان در پلی آف لیگ اروپا حاضر شده بود، 
در پاسخ به سؤالی که از او درباره بازگشت احتمالی 
گرت بیل به تاتنهام پرسیده شد، گفت: درباره 

اتفاقات فرضی حرفی نمی زنم. گرت بیل بازیکن 
رئال مادرید است. زمانی که در رئال مادرید بودم، 
سعی کردم با او قرارداد امضا کنم. رئیس باشگاه 
به حرف من گوش کرد و فصلی که از رئال مادرید 
جدا شدم، گرت بیل را به آنجا منتقل کرد. هیچ 
رازی در کار نیست و خود گرت هم از این موضوع 

باخبر است.
 بازگشت ستاره به خانه

گرت بیل در سال۲۰۱۳ همین تیم تاتنهام 
را ترک کرد و راهی مادرید شد تا با قراردادی 
صدمیلیون یورویی که آن زمان رکورد دنیا بود، 
به رئال ملحق شود. اما در چند وقت اخیر، بیل با 
بی مهری زیدان مواجه شده و رابطه اش با هواداران 
رئال تیره وتار شده است و باشگاه اسپانیایی قصد 
دارد او را در همین تابستان واگذار کند. پیش تر 
گفته شده بود منچستریونایتد قصد دارد او را 
با یک قرارداد قرضی یک ساله جذب کند ولی 
تلگراف می گوید، احتمال پیوستن بیل به تاتنهام 

بیشتر است.
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روزنامـه های
جــــــهان

روزنامه مارکا
MARCA
ما با تاتنهام صحبت کرده ایم

مدیربرنامه های گرت بیل 
مذاکره با تاتنهام را تأييد کرد و 
گفت این تیمی است که ستاره 
ولزی می خواهد به آن بپیوندد.

روزنامه گاتزتا
GAZZETTA
برجی برای شاه

ادین ژکو به زودی وارد 
یوونتوس خواهد شد تا زوج 
کریستیانو رونالدو در خط حمله 
بیانکونری شود.

روزنامه میرر
MIRROR
عشق واقعی، معامله واقعی

سرانجام پیرامریک اوبامیانگ 
قراردادش را با آرسنال تمدید 
کرد و سرانجام گرت بیل تصمیم 
گرفت با مشتریانش مذاکره 
کند. بیل به تاتنهام از یونایتد 
نزدیک تر است.

روزنامه استار
STAR
تماس شمال لندن

گرت بیل مذاکراتش را با باشگاه 
تاتنهام آغاز کرده است و احتمالا 
بعد از ۷ سال به این تیم شمال 
لندنی بازخواهد گشت.

؟؟

۲ پنجره نقل وانتقالاتی پرسپولیس
بسته  شد!

فیفا با ارســال نامه ای به فدراسیون فوتبال اعلام کرد باشگاه 
پرسپولیس از ۲ پنجره نقل و انتقالاتی محروم شد. این باشگاه 
یک ماه فرصت دارد بــرای فرار از جرائم بعــدی و بازکردن 
پنجره خــود، مطالبات برانکو را پرداخت کند. پرســپولیس 
که پیش از این با توجه به پایان مهلت خــود درباره پرداخت 
مطالبات سرمربی کروات سابق خود با جریمه نقدی و مهلت 
یک ماهه فیفا همراه شــده بود، طی این مدت نیز نتوانست با 
برانکو تسویه حســاب کند و باوجود پیگیری هایی که توسط 
افراد مختلــف برای دریافت مهلــت از برانکو صورت گرفت، 
اما این مربی کروات با این مســئله موافقــت نکرد تا پنجره 
نقل و انتقالاتی پرسپولیس تا پرداخت کامل مطالبات برانکو 
بسته شــود. در این حکم آمده با توجه به پایان مهلت برای 
تسویه حســاب با برانکو، این موضوع نهایی نشــده و توافقی 
نیز صــورت نگرفته اســت، روال پرونده برای بسته شــدن 
پنجــره نقل و انتقالاتی دنبال خواهد شــد. اکنون باشــگاه 
پرســپولیس طبق قوانین یک ماه دیگر فرصت دارد تا نسبت 
به تسویه حساب با برانکو اقدام کند و از جرائم بعدی فرار کند. 
در صورتی که در مدت یک ماهه بعدی نیز باشگاه پرسپولیس 
موفق به انجام این موضوع نشود، علاوه بر بسته شدن پنجره 
نقل و انتقالاتی و کســر ۶ امتیاز، ســقوط به یک رده پایین تر 
در نظر گرفته خواهد شد. گفته می شود باشگاه پرسپولیس 
منابع لازم را برای پرداخت مابقی مطالبات ســرمربی سابق 
خود تأمین کرده است و تا یک ماه آینده این پول به حساب 
وی در کشور عمان واریز خواهد شد. باشگاه پرسپولیس چند 
روز پیش در بیانیه ای  اعلام کرده بود که نمی تواند طی فرصت 
باقی مانده نسبت به پرداخت مطالبات برانکو ایوانکوویچ اقدام 
کند و احتمال بسته شدن پنجره نقل و انتقالات وجود خواهد 
داشت. این نامه به فدراســیون فوتبال ارسال شده و هنوز به 

باشگاه پرسپولیس به صورت رسمی ابلاغ نشده است.

تجمع هواداران استقلال مقابل 
فدراسیون!

صبح دیروز تعدادی از هواداران استقلال در مقابل ساختمان 
فدراسیون فوتبال تجمع کردند و خواستار گفت وگو با حیدر 
بهاروند و مهدی محمدنبی، سرپرســت ریاست و دبیرکل 
فدراسیون فوتبال بودند تا سوالاتی را از آن ها درباره تصویب 
قانونی مبنی بر عدم جذب بازیکن و مربی خارجی بپرسند. 
در نخســتین دقایق این تجمع، گروهی از ماموران نیروی 
انتظامی برای جلوگیری از هرگونه اتفاق ناخوشایند در این 
محل حاضر و پس از گفت وگو با هواداران خواســتار ترک 
این محل شدند تا از اختلال در عبور و مرور و به هم خوردن 
آرامش ساکنان محل جلوگیری کنند. تجمع استقلالی ها در 
پی اظهارات آندره آ استراماچونی در فضای مجازی صورت 
گرفت که عصبانیت خود را از وضع قانون منع جذب بازیکن و 
مربی خارجی در ایران اعلام کرده بود که بر اساس این قانون 
او قادر به مربیگری در اســتقلال نخواهد بود. این تعداد از 
هواداران استقلال علیه وزیر ورزش و جوانان، صادق درودگر، 
عضو هیئت رئیسه ســازمان لیگ و دیگر مسئولان سازمان 
لیگ و فدراسیون شعار سر دادند و به تشویق استراماچونی 

پرداختند.

شهادت چند ایرانی علیه جودوی ایران

جلسه رسیدگی به درخواست شکایت فدراسیون جودو ایران 
برای رفع محرومیت اعمال شده از ســوی فدراسیون جهانی 
جودو (IJF)، دیروز در شهر لوزان ســوئیس و در محل دادگاه 
حکمیت ورزش (CAS) برگزار شد. در این جلسه تیم اعزامی 
ایران متشکل از آرش میراسماعیلی رئیس فدراسیون جودو، 
مجید زارعیان ســرمربی تیم ملی جودو، نصرا... ســجادی، 
محمدرضا داورزنی، ســاعد وکیل به همراه دستیارش حضور 
داشــتند و به ارائه توضیحات پرداختند. همچنین در جلسه 
دیروز سعید ملایی ملی پوش سابق جودو ایران، محمد منصوری 
سرمربی پیشین تیم ملی جودو و وحید سرلک سرمربی تیم 
جودو تاجیکستان علیه کشورمان شهادت دادند. طبق اعلام 
مســئولان دادگاه حکمیت ورزش در این دادگاه به اظهارات 
طرفین گوش داده خواهد شد و برای بررسی و نتیجه گیری با 

شاهدین دیگر نیز صحبت خواهد شد.

بایرن مونیخ
باواریایی ها

یک اسطوره بازگشت؛ 
کلودیو پیزارو به عنوان 
سفیر باشگاه ما فعالیت 
خواهد کرد

ستاره پرویی در ۲۲۴ بازی 
موفق شد ۸۷ گل برای 
قرمزهای شهر مونیخ به ثمر 
برساند.

دل پیرو
پیش کسوت ایتالیایی

باعث افتخارم بود که 
لبخند و غذای گرم را به 
جایی که نیاز است، ببرم.

ستاره سابق آتزوری 
این روزها در آمریکا زندگی 
می کند و مشغول کارهای 
خیرخواهانه است.

آرسنال
توپچی ها

او هنوز اینجاست و 
بی  نقص است!

کاپیتان گابنی آرسنال 
قراردادش را برای ۳ فصل 
دیگر با این تیم تمدید کرد.

بکام
پیش کسوت انگلیسی

آخرین روزهای تابستان

دیوید بکهام بعد از دوران 
بازنشستگی، در مزرعه 
شخصی اش درآمریکا 
زندگی می کند.

کونته
سرمربی اینتر

پیش به سوی یک فصل 
جدید

اینترمیلان این فصل با 
به خدمت گرفتن چند 
بازیکن از  جمله کولاروف، 
آماده حضور در سری آ شده 
است.

حميداوى استطاعت گذشته را ندارد
مردم مشهد باید انتظاراتشان را از شهرخودرو پایین بیاورند

بازیکن سابق فوتبال مشهد 
که این روزها بیشتر در فضای 
رسانه های  در  و  مجازی 
مجری  به عنوان  مختلف 
برنامه های ورزشی فعالیت 
می کند، روز گذشته درباره 
باشگاه  وضعیت  آخرین 
کرد.  صحبت  مشهد  شهرخودرو 
خداداد عزیزی در آخرین تمرین 
شهرخودرو پیش از عزیمت به قطر 
شرکت کرد و گپ مفصلی هم با 
رحمتی زد. غزال تیزپای فوتبال 
باشگاه  مالک  است  معتقد  ایران 
استطاعت مالی را ندارد که مثل 

سال های قبل هزینه کند!
   شهرخودرو برای صعود شانس

نداشت
شهرخودرو با توجه به حضور ۲ تیم 
الهلال و پاختاکور در این گروه عملا 
شانس چندانی برای صعود نداشت. 
این تیم در گروه بسیار سختی قرار 
گرفته است و من به رحمتی هم 
پیشنهاد کردم تا در این بازی ها 
به نوعی عیار تیمش را محک بزند و 
بازیکنان جدیدش را آزمایش کند 
و درواقع انتظار چندانی برای صعود 
نداشته باشد. همان طور که می دانید 
بازیکنان  از  خیلی  شهرخودرو 
باارزش خودش را از دست داده و 
این موضوع در روند تیم خواه ناخواه 
بسیار تأثیرگذار است. برفرض مثال 
محمدحسین مرادمند در قلب دفاع 
در این چند سال جزو بازیکنان 
کلیدی این تیم محسوب می شد و 
قطعا غیبت او در این فرصت بسیار 

کم قابل رفع نیست.
  تصمیم رحمتی برای بازی دادن به

صفائیان، حرفه ای بود
من معتقدم اگر خود رحمتی درون 
دروازه می ایستاد، با توجه به اینکه در 
بخش قبلی صحبتم گفتم که شانس 
زیادی برای صعود نداشتیم، دیگر 
جایی برای محک جدی این گلر 
جوان در اختیار نداشت. شاید اگر 
برای مثال شهرخودرو برای صعود از 
گروه تنها به یک برد احتیاج داشت، 
خودش درون دروازه قرار می گرفت. 
بگذارید مثالی بزنم. در دورانی که 
صحبت خروج مسی از بارسلونا شده 
بود، یکی از بزرگان فوتبال صحبت 
بسیار جالبی را مطرح کرد. او درجایی 
گفته بود در هر حال مسی از این تیم 
خواهد رفت. امسال اگر نه، سال دیگر 
و درنهایت مسی از دنیای فوتبال 
خداحافظی می کند، پس بارسلونا 
باید عادت کند که چطور بدون 
مسی بازی کند و ببرد، هرچقدر 
هم که سخت باشد. حالا درباره 
بازی نکردن مهدی هم وضع تقریبا 
به همین شکل است. او در هر حال 
قصد دارد که از فوتبال خداحافظی 
کند، همان طور که خودش اعلام 
کرده و قطعا شهرخودرو باید بدون 

مهدی رحمتی و با یک دروازه  بان 
جدید پا به کارزار لیگ برتر بگذارد. 
من فکر می کنم کاری که او کرد، 
آن چنان غیرحرفه ای نبود. فرض 
می گیریم او خودش درون چهارچوب 
قرار می گرفت، گل هم نمی خورد و 
بازی صفر- صفر تمام می شد، چه 
فرقی به حال شهر خودرو می کرد؟ 
بالاخره آنچه مسلم است، مهدی 
رحمتی اگر بخواهد در لیگ ایران 
مربیگری کند، از درون دروازه این 
امر ممکن نیست، تعارف هم نداریم.

  کار مهدی رحمتی با بازیکنانی که
جذب کرده، سخت است

قبل از آنکه تیم به قطر برود، در یک 
رحمتی  به  خصوصی  گفت و گوی 
گفتم این بازیکنانی که تو در حال 
جذبشان هستی، ممکن است از نظر 
خودت بازیکنانی باشند که بتوانند 
از  انتظار  اما  کنند،  کمک  تو  به 
شهر خودرو در شهر مشهد بالا ست؛ 
چراکه این تیم ۳سال است که در 
رده های اول تا چهارم لیگ قرارگرفته 
است و در مردم شهر مشهد توقع 
ایجاد کرده است. بر فرض مثال شما 
وقتی مرادمند را از دست می دهید، 
نمی توانید با یک بازیکن جوان کار 
را برای تیمت به اصطلاح در بیاورید. 
به همین دلیل کار مهدی رحمتی 
که  جوانی  بازیکنان  به  توجه  با 
می خواهد او بازی دهد، خیلی سخت 
است و من آرزو می کنم او از پسِ 

چالش جدیدش بربیاید.
  مردم مشهد باید انتظاراتشان را از

این تیم پايين بیاورند
من اعتقاد دارم این تیم خصوصی 
زیادی  مخارج  حریف  نمی تواند 
شود که در حال حاضر در بسیاری 
از تیم های دولتی شاهد آن هستیم. 
سطح  باید  هم  مردم  طبیعتا 
توقعاتشان را پایین بیاورند. به هرحال 
با توجه به اینکه شرایط اقتصادی 
بدی را تجربه می کنیم، مالک باشگاه 
این استطاعت مالی را ندارد که مثل 
سال های قبل هزینه کند. آن هایی 
که بیرون گود نشسته اند و می گویند 
که چرا فلانی را نگرفتی و چرا فلانی 
را از دست دادید، این را هم در نظر 
داشته باشند که اگر پول کافی بود، 
بازیکنی از دست نمی رفت و اگر هم  
می رفت نفراتی در همان حد و اندازه 
جایگزین می شد. اما من باوجود 
تمام صحبت هایم، امیدوارم در لیگ 
تیم  برای  خوبی  تفاقات  ا بیستم 
شهرم و مهدی رحمتی رقم بخورد؛ 
ولی نمی توان منکر این مسئله شد 

که کار بسیار سخت است.
  مدیران باعث به وجود آمدن

مشکلات بزرگ فوتبال ما هستند
در  مشهد  فوتبال  پیش کسوت 
قوانین  و  شرایط  درباره  نتها  ا
هم  خارجی  بازیکنان  چذب 
گفت: متأسفانه در طی سال های 

اخیر، بازیکنان و مربیان خارجی 
بی کیفیت بی شماری به فوتبال ورود 
کرده اند که به خاطر عدم تنظیم 
قرارداد درست، بابتشان محکوم  
شده ایم که در این موضوع باز هم 
همین مدیران مقصرند، به این دلیل 
که خودشان باعث ورود آن ها به 
فوتبال شده اند. مثلا ویلموتس که 
امروز می خواهد میلیاردها تومان 
از فوتبال ما خسارت بگیرد، خود 
همین آقایان باعث ورودش شده اند. 
خود همین دوستان گفته اند که 
قراردادش روشن است و این آدم 
بسیار نجیبی است و ما قرارداد بسیار 
خوبی با او بستیم. در کل می خواهم 
بگویم که هر کاری کردند، خودشان 
کردند. اگر نظر من را در رابطه با 
این مسئله می خواهید، نظر من 
این است که مشکل اصلی همین 
مدیرانی هستند که فوتبال را اداره 
می کنند ،  چراکه اصلا کارشان را 
بلد نیستند و باوجود این ناآگاهی 
حتی حاضر نمی شوند ۲ نفر مشاور 
خبره و آگاه به قوانین روز دنیا را در 
کنار خودشان استخدام کنند تا 
 این حد دچار ضرر نشوند. اصلا مگر 
پرسپولیس  فوتبال  تیم  می شود 
۴ سال متوالی قهرمان ایران شود، 
اما مربی اش تنها چند روز مانده 
به حضور در مهم ترین تورنمنت 
عنوان  آسیا  سطح  در  باشگاهی 
کند که می خواهد برود. علاوه بر 
او ترابی برود، علیپور برود، بیرانوند 
برود. در تمام دنیا رسم بر این است 
تیمی که قهرمان می شود، وظیفه 
مدیرانش این است که بازیکنان 
تیم را برای فصل جدید حفظ کنند. 
اگر خاطرتان باشد مدیر باشگاه 
بارسلون هفته گذشته عنوان کرد 
که «اگر مسی با رفتن من می ماند، 
من همین امروز استعفا می  کنم 
و می روم». کدام یک از مدیران ما 
جرئت به زبان آوردن این جمله را 
دارند؟ متأسفانه مسئولان فوتبال 
ما معمولا با رابطه پا به فوتبال 
می گذارند و تنها به دنبال شهرت 
و مصاحبه و در کل اوضاع واحوال 
خودشان هستند، چون  که می دانند 
ظرف یک سال اخراج می شوند. 
شما نگاه کنید باشگاه پرسپولیس 
به قول معروف  است  توانسته  که 
پوکر کند، در این چند سال گذشته 
چند مدیرعامل داشته است. واقعا 
چطور می شود که یک باشگاه در 
این حد و اندازه تا به این حد تغییرات 
مدیریتی داشته باشد. بیایید باور 
کنیم که فوتبال ما برای رسیدن 
به موفقیت های دائمی نیاز به یک 
تعریف ساختاری منطبق با اصول 
حرفه ای روز دنیا را دارد که در 
غیر این صورت در بهترین حالت 
ممکن، وضعیت به همین نحو است 

که می بینید.
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وبینار دانش افزایـی مربیگری فوتبال، 
روز گذشـته در حالی با حضور آرسـن 
ونگر برگزار شـد که جمع گسترده ای 
از مربیـان فوتبال ایـران در ایـن دوره 
حضـور داشـتند؛ اتفاقـی کـه بـرای 
اولین بـار بـا ایـن کیفیـت و بـا حضور 
مدرسـی در سـطح اول کلاس هـای جهانـی 
برگزار شـد. آرسـن ونگر که در زمینه مربیگری 
بـرای خـودش سبک و سـیاق منحصر به فردی 
دارد، بـا شناسـایی اسـتعداد های جـوان و 
پرورش آن ها در آرسـنال، بـرای مدتی طولانی 
توپچی هـا را بـه قطـب درآمـدی فوتبـال 
انگلیـس تبدیل کـرده بـود. پیرمرد فرانسـوی 
و شـیک پوش ظهـر دیـروز مقابـل بیـش از 
۵هزار مربـی و کارشـناس فوتبـال ایـران قرار 
گرفـت . ایـن وبینـار کـه بـا حضـور گسـترده 
مربیـان ایرانـی در رده هـای مختلـف برگـزار 
شـد، ۹۰دقیقه طـول کشـید و طـی آن مربی 
شـهیر فرانسـوی به سـؤالات مختلـف مربیان 
پاسـخ داد. پرسـش های گوناگون از طیف های 
مختلـف مربیـان ایرانـی از امیـر قلعه نویـی و 
جـواد نکونـام گرفتـه تـا دراگان اسـکوچیچ، 
سـر مربی تیم ملـی کشـورمان، که گاه بسـیار 
فنی و گاه بسـیار سـاده و به شـدت پیش افتاده 
بود. سـؤالات حاشـیه ای و بیشتر شـخصی که 
از این مربی پرسـیده شـد، باعث شـد تـا عمده 
وقـت ایـن دوره هـدر شـود و تنها چند سـؤال 

فنـی در حـوزه فوتبـال مطرح شـد!
 سخنرانی ونگر

آرسـن ونگـر، در ابتـدای ایـن وبینـار دقایقـی 
صحبـت کـرد و گفـت: ایـران کشـور بزرگی با 
 اسـتعدادهای زیـاد اسـت و مربیـان خوبـی در 
ایـران داریـد که نیـاز اسـت در مسـیر آموزش 
و پیشـرفت دائمی قرار داشـته باشـند. در فیفا 
ما مسـئول این هسـتیم که پتانسـیل های این 
کشـورها را بالا ببریـم و هدف ما یاری رسـاندن 
بـه فدراسیون هاسـت. وی ادامـه داد: مـا در 
حـال تـدارک دوره هـای مربیگـری بـرای 
برخـی  کشـورها از جمله ایـران هسـتیم. طبعا 
نیازهـای شـما را تحلیـل و آنالیـز می کنیـم و 
بـا برنامه ریـزی بـه شـما ارائـه خواهیـم داد. 
فوتبـال امـروز یـک فوتبـال فشـرده و متراکم 
اسـت و بازیکـن گاهـی بـرای اثبـات ایده های 

تکنیکـی و حتـی تاکتیکـی اش با کمبـود فضا 
مواجـه می شـود! مـن بـر ایـن بـاور هسـتم 
کـه در چنین شـرایطی بازیکـن بایـد سـرعت 
تصمیم گیـری اش را بالا ببـرد و انعطاف پذیری 

بالایـی در شـرایط بازی داشـته باشـد.
فوتبـال  در  بازیکـن  می گوینـد  خیلی هـا 
حرفـه ای توسـط باشـگاه ها کنترل می شـوند، 
امـا آرسـن ونگـر گفـت: در لنـدن ۱۰میلیـون 
نفـر زندگـی می کننـد و سـخت اسـت در 
چنین فضایـی و بـا چنین جمعیتـی بازیکـن 
را کنتـرل کـرد و ایـن بازیکـن اسـت کـه بایـد 
احساس مسـئولیت کنـد. سـرمربی سـابق 
آرسـنال گفـت: باشـگاه بایـد ارزش هایـش را 

به بازیکـن تفهیـم کنـد و بازیکن بایـد متوجه 
شـود در خارج از زمین یـک الگو بـرای جوانان 
بـه شـمار مـی رود و بایـد روی رفتارهـای خود 
مدیریت داشـته باشـد. به واقع بازیکـن باید در 
زمیـن بـه قوانیـن احتـرام بگـذارد و همچنین 
هم تیمی هایش و بـا تمرکز بازی کنـد و از همه 
مهم تـر کمـی مهربان تـر باشـد و در بیـرون از 
زمین بایـد متوجه مسـئولیت اجتماعـی که بر 
دوش دارد و همچنین ارزش های باشـگاه شود.

  از سؤال عجیب قلعه نویی تا پرسش فنی
اسکوچیج

در ادامـه امیـر قلعه نویـی، جـواد نکونـام، 
حمیـد اسـتیلی، حسـین عبدی، اسـکوچیچ 

و... سـؤالاتی را مطـرح کردنـد. سـؤال امیـر 
پرسـش های  شـبیه  بیشـتر  قلعه نویـی 
خبرنـگاران بـود! جایی کـه پر افتخار تریـن 
مربی لیـگ برتـر ایـران از ونگر پرسـید: آقای 
ونگر! اگـر به گذشـته برگردیـد، همیـن راه را 
دنبال می کنید؟! ونگر در پاسـخ به این سـؤال 
گفت: هـر مربـی با توجـه بـه باورهـا، دانش و 
تحصیلات، همچنین فلسـفه کاری کـه دارد، 
روش مد نظـرش را انتخـاب می کنـد و مـن 
هم بـر اسـاس ایده آل هـا و روش کاری خودم 
فعالیت کـردم که از این سـبک کار پشـیمان 
نیسـتم. بـه اعتقـاد من شـما بایـد بـه اصول 
خودتـان در کار پایبنـد باشـید و بـه بعضـی 

موضوعات یـا حتـی انتقادهایی که می شـود، 
توجـه نشـان ندهیـد. مـن اگـر بـه گذشـته 
بازگردم، بـاز هم این فلسـفه و روش را انتخاب 
خواهم کرد و از انتخاب آن پشـیمان نیسـتم.

سـؤال جـواد نکونـام فنی تـر از مربـی سـابق 
خـود بـود. او دربـاره چگونگـی مدیریـت و 
مهـار سـتاره های تیـم سـؤال کرد که آرسـن 
ونگـر در این بـاره گفـت: بازیکـن بـزرگ بایـد 
به قوانیـن تیم احتـرام بگـذارد و او اگـر وجود 
دارد، به این خاطـر اسـت که تیم وجـود دارد و 
اگر تیم نباشـد، او هـم وجود نخواهد داشـت. 
بازیکـن بـزرگ بایـد بـا ارزش هـای باشـگاه 
آشـنا شـود و به آن ها احتـرام بگذارد. آرسـن 
ونگـر درباره نحـوه اسـتعداد یابی در پاسـخ به 
سـؤال حمیـد اسـتیلی گفت: بـا بازیکـن از ۵ 
تا ۱۲سـالگی بایـد روی مسـائل تکنیکی کار 
کـرد؛ حـد فاصـل ۱۲ تـا ۱۶سـالگی بایـد به 
مسـائل بدنـی اهمیـت داد و در ادامه مسـائل 

تاکتیکـی در اولویـت قـرار  گیرد. 
سـرمربی تیم ملـی فوتبـال کشـورمان، یکی 
دیگـر از مربیـان سرشـناس ایـن وبینـار بـود 
کـه از ونگـر دربـاره کاربردهای جی پـی اس و 
اطلاعـات فنـی کـه ایـن فنـاوری می تواند به 
مربیـان بدهـد، پرسـید که اسـتاد فرانسـوی 
فوتبـال گفت: یـک واقعیت روشـن اسـت که 
اعداد و ارقام کمـک زیادی به مربیـان می کند. 
من بـه اطلاعـات، اعتقـاد زیـادی دارم؛ چون 

بسـیار تأثیر گـذار اسـت.
اسـکوچیج در ادامـه از ونگـر دربـاره تعـادل 
میـان تکنیـک و تاکتیـک سـؤال کـرد کـه 
مربی سـابق آرسـنال گفت: در فوتبـال تعادل 
بیـن این ۲ مقولـه به شـدت مهم و لازم اسـت 
و بازیکـن بایـد حتمـا تابـع تصمیمـات مربی 
باشـد. ایـن موضـوع بـا برگـزاری تمرینـات 
منظـم و بهره بنـدی از رویه هـای مناسـب 

عملیاتـی می شـود.
حسـین عبـدی دربـاره بازیابـی تیـم در 
فواصـل مسـابقات پرسـید و چنـد مربـی 
گمنـام دیگـر پرسشـگران این جلسـه بودند 
کـه در انتهـای آن یحیـی گل محمـدی هـم 
از قطـر اضافـه شـد، امـا سـر مربی قرمزهـا 
فرصـت سـؤال کردن را از دسـت داد؛ چـون 

جلسـه بـه پایـان رسـید!

تا كرونا هست، كشتى نمى گيرم!
عبدولی: من زن و بچه دارم، باید مراقب آن ها باشم

کاپیتان تیم ملی کشـتی فرنگـی به خاطر ترس 
از کرونا قصد نـدارد در لیگ برتر کشـتی بگیرد. 
سـعید عبدولـی کـه حـالا باتجربه تریـن عضـو 
تیـم ملـی کشـتی فرنگـی بـه حسـاب می آید، 
همـواره بـه داشـتن حاشـیه و جنجـال چـه 
روی تشـک و چـه بیـرون از آن مشـهور بـوده و 
گویـا خـودش هـم ایـن موضـوع را قبـول کرده 
اسـت. ایـن فرنگـی کار ملی پـوش کـه مـدال 
برنـز المپیـک ریـو را در کارنامـه اش دارد، در 

فاصلـه ۱۰مـاه مانده بـه المپیـک توکیو 
همچنـان به خاطـر تـرس از کرونـا 
نمی خواهـد روی تشـک بـرود. 
عبدولی درباره دلیـل غیبتش در 
لیگ برتر کشـتی فرنگـی گفت: 
مـن همین طـور خدای حاشـیه 
نمی خواهـم  دیگـر  هسـتم، 

حاشـیه جدیـدی بـرای خـودم 
درسـت کنـم. اگـر در 

لیگ، کشتی بگیرم 
و مشـکلی پیـش 
بیایـد، خـودم را 
نمی بخشـم. من 
و  نیسـتم  تنهـا 
زن و بچـه دارم. 
کرونـا  به خاطـر 

لیـگ  در  امسـال 
نمی گیـرم  کشـتی 
از  می کنـم  سـعی  و 
تلویزیـون کشـتی ها را 
تماشـا کنم و لذت ببرم. 
وی در پاسـخ بـه ایـن 
سـؤال کـه تا چه زمانـی 
کشـتی  نمی خواهـد 
بگیـرد، عنـوان کـرد: 
کرونـا  تا زمانی کـه 
نمی خواهـم  بـرود، 
کشـتی بگیـرم. هـر 
زمـان کـه واکسـن 
ایـن ویـروس آمـد و 

خیالمـان راحـت شـد، مـن هـم در مسـابقات 
و  خـودم  مراقـب  بایـد  می کنـم.  شـرکت 
خانـواده ام باشـم. وقتـی از عبدولـی پرسـیدیم 
که در صـورت برگزاری مسـابقات جهانی ۲۰۲۰ 
در آذرمـاه قصد نـدارد در ترکیب تیـم ملی قرار 
بگیـرد، گفت: بحـث جهانی فـرق می کنـد. من 
کـه بعیـد می دانـم مسـابقات جهانـی برگـزار 
شـود؛ چون ایـن ویـروس تمـام جهـان را در بر 
گرفتـه و هنـوز واکسـنی هـم بـرای آن کشـف 
نشـده اسـت. حالا بگذارید ببینیم که مسابقات 
برگـزار می شـود یـا خیـر و بعـد مـن تصمیـم 
می گیـرم. این فرنگـی کار سی سـاله که طلای 
جهانـی و برنـز المپیـک را در کارنامـه دارد، 
دربـاره رفت و برگشـت محمـد بنـا بـه تیـم 
ملـی در روزهـای اخیـر گفـت: با محمـد بنا 
در ارتبـاط هسـتم و از اینکـه گفتند اسـتعفا 
کـرده، تعجـب کـردم. بـا حضـور آقـای دبیـر 
و سـوریان بسـتر بـرای کار کـردن 
محمد بنا آماده شـده اسـت 
و بعیـد می دانـم او بخواهد 
از تیـم ملـی بـرود. دیـروز 
هـم کـه مصاحبـه اش را 
خوانـدم و خـودش گفتـه 
بود کـه اسـتعفایی در کار 
نبـوده اسـت. قطعـا مـن و 
دیگر فرنگی کاران هم دوسـت 
داریم محمـد بنا تا المپیـک بماند 
و خاطـرات خوش دوره هـای قبلی 
را تکـرار کنـد. او در پایـان دربـاره 
ویدئویـی کـه از خـود در محـل 
زندگی اش در اندیمشـک منتشـر 
کـرده بـود و از قطـع گاز خانه اش 
توسـط مسـئولان گفتـه بـود، 
گفـت: آن یـک اتفـاق بـود کـه 
تمام شـد و رفت. نمی دانسـتند 
آنجـا  عبدولـی  سـعید  کـه 
زندگـی می کنـد. دربـاره اش 
صحبـت نکنیـم  بهتـر اسـت، 
چون مسـئله حل شـده است.
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مـاه مانده بـه المپیـک توکیو 
همچنـان به خاطـر تـرس از کرونـا 
نمی خواهـد روی تشـک بـرود. 
عبدولی درباره دلیـل غیبتش در 
لیگ برتر کشـتی فرنگـی گفت: 
مـن همین طـور خدای حاشـیه 
نمی خواهـم  دیگـر  هسـتم، 

حاشـیه جدیـدی بـرای خـودم 
درسـت کنـم. اگـر در 

لیگ، کشتی بگیرم 
و مشـکلی پیـش 
بیایـد، خـودم را 
نمی بخشـم. من 
و  نیسـتم  تنهـا 
زن و بچـه دارم. 
کرونـا  به خاطـر 

لیـگ  در  امسـال 
نمی گیـرم  کشـتی 
از  می کنـم  سـعی  و 
تلویزیـون کشـتی ها را 
تماشـا کنم و لذت ببرم. 
وی در پاسـخ بـه ایـن 
سـؤال کـه تا چه زمانـی 
کشـتی  نمی خواهـد 
بگیـرد، عنـوان کـرد: 
کرونـا  تا زمانی کـه 
نمی خواهـم  بـرود، 
کشـتی بگیـرم. هـر 
زمـان کـه واکسـن 
ایـن ویـروس آمـد و 

نشـده اسـت. حالا بگذارید ببینیم که مسابقات 
برگـزار می شـود یـا خیـر و بعـد مـن تصمیـم 
می گیـرم. این فرنگـی کار سی سـاله که طلای 
جهانـی و برنـز المپیـک را در کارنامـه دارد، 
دربـاره رفت و برگشـت محمـد بنـا بـه تیـم 
ملـی در روزهـای اخیـر گفـت: با محمـد بنا 
در ارتبـاط هسـتم و از اینکـه گفتند اسـتعفا 
کـرده، تعجـب کـردم. بـا حضـور آقـای دبیـر 
و سـوریان بسـتر بـرای کار کـردن 
محمد بنا آماده شـده اسـت 
و بعیـد می دانـم او بخواهد 
از تیـم ملـی بـرود. دیـروز 
هـم کـه مصاحبـه اش را 
خوانـدم و خـودش گفتـه 
بود کـه اسـتعفایی در کار 
نبـوده اسـت. قطعـا مـن و 
دیگر فرنگی کاران هم دوسـت 
داریم محمـد بنا تا المپیـک بماند 
و خاطـرات خوش دوره هـای قبلی 
را تکـرار کنـد. او در پایـان دربـاره 
ویدئویـی کـه از خـود در محـل 
زندگی اش در اندیمشـک منتشـر 
کـرده بـود و از قطـع گاز خانه اش 
توسـط مسـئولان گفتـه بـود، 
گفـت: آن یـک اتفـاق بـود کـه 
تمام شـد و رفت. نمی دانسـتند 
آنجـا  عبدولـی  سـعید  کـه 
زندگـی می کنـد. دربـاره اش 
صحبـت نکنیـم  بهتـر اسـت، 
چون مسـئله حل شـده است.
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گرفت با مشتریانش مذاکره 
کند. بیل به تاتنهام از یونایتد 
نزدیک تر است.

لندنی بازخواهد گشت.

ماجراهاى وبينار ونگر
در کلاس استاد فرانسوی فوتبال؛ از سؤال عجیب ژنرال تا جاماندن یحیی


